
   
 
  

Referat 

 
1. Godkendelse af referat 

 

Godkendt uden kommentarer 

 

2. Nyt fra Elevrådet 

 

Det er svært og meget hårdt, når man ikke kan komme i skole. Nu er der gået mere end to 

måneder - og eleverne begynder at miste motivationen! Det bliver sværere at få eleverne til 

at følge med i undervisningen, og til at lave lektier. Der er flere der begynder at få 

hovedpine af den megen tid ved skærmen.  

 

For ikke at miste mere motivation, er det vigtigt at klasserne laver noget sammen. Man kan 

fx spille bingo, eller lave aktiviteter der aktiverer hele klassen. 

 

Fra skolens side, er der nedsat et udvalg, der den næste tid skal gøre noget for at skabe 

initiativer for at støtte op om de elever der fortsat er hjemme.  

 

3. Corona-status (LA, NJ og MS) 

- Uge 6 

 

Eleverne fra 0.-4. årgang er kommet i skole igen – og det er langt de fleste rigtig glade for. 

Det gælder både børn og voksne. Ganske få elever holdes hjemme af hensyn til mulig 

Corona smitte. 

 

I 5.-9. årgang er der et stigende antal elever der, grundet bekymring for deres trivsel, møder 

fysisk op på skolen for at deltage i den virutelle undervisning – i fællesskab med andre 

elever. 

Det imødeses, at der vil være et stigende elevtal der får trivselsmæssige udfordringer desto 

længere tid nedlukningen varer. 

 

Specialklasserækkens elever møder fortsat ind til fysisk fremmøde på skolen.  

 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 23. februar 2021 kl. 18.30 –21.00 
 

 

 

 

 

 

 

Mødet afvikles virtuelt på følgende link: 
 

https://meet.google.com/hms-hsxs-sjj 

 

Afbud: 

 

 

 

https://meet.google.com/hms-hsxs-sjj


   
 
  

4. Regnskab 2020 (LA) 

- Årsafslutning 

 

Der er ikke kommet ekstra posteringer i forhold til januar, hvorfor regnskab 2020 ender i 

balance. 

 

5. Budget 2021 (LA + MS) 

Gennemgang og drøftelse af budget 

(Bilag udsendes) 

 

 

Budgettet for 2021 blev fremlagt, og godkendt af bestyrelsen. 

 

6. Timefordelingsplan (LA) 

Gennemgang og drøftelse 

(Bilag udsendes mandag d. 23.2.) 

 

Timefordelingsplanen blev gennemgået, drøftet og vedtaget. 

 

7. Økonomi (LA) 

 

Forbruget med udgangen af januar blev lidt lavere end forventet - det skyldes bl.a. mindre 

forbrug på vikar og forbrug af materialer. 

 

8. Evt. 

 

Der arbejdes stadig på at få en repræsentant fra NOBI 

Den kommende 0. årgang er en lille årgang - der er generelt en lille børneårgang i Gram, der 

er et faldende børnetal. 

Hvorledes skal vi udnytte, at der starter en højskole i Gram? I første omgang er NOBI og 

Gram Skole blevet inviteret med i et haveprojekt. 

GOTI klubben fungerer stadig - men er som alt andet ramt af Corona-nedlukning. 

Der skal laves et kommissorium for udarbejdelse af politik for samarbejde mellem Udvalget 

for Børn og Familier, forvaltningen, skole/dagtilbud og skole- og forældrebestyrelser. Fra 

skolebestyrelsen deltager Johannes og Sanne. 

Hal 1 i fritidscenteret er midlertidig optaget af Haderslev Kommune. 

  

 

Referent: Lars Nielsen 


